
Forsvarsudvalget

Til: Forsvarsministeren

Dato: 22. februar 2023

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

FOU alm. del

Spørgsmål 21
Vil ministeren redegøre for, om Forsvaret stadig har infanterigevær M/75 (Heckler & 
Koch, G3) på lager, og i givet fald hvor mange, og om Forsvaret stadig betaler leje af 
dem, hvor længe Forsvaret har gjort det, samt hvad lejen er?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Alex Ahrendtsen (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Alex.Ahrendtsen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Rasmus Jarlov
formand
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